
Kijowski: PO rozczarowywała mnie od dawna

 Lider Komitetu Obrony Demokracji, Mateusz Kijowski, podczas wizyty w TVN24, odniósł
się do decyzji PO o nieprzystąpieniu do koalicji "„Wolność, Równość, Demokracja”.
- Myślę, że to większa strata dla Platformy niż dla koalicji. Wielu posłów od Grzegorza
Schetyny mówi - chcielibyśmy wejść i musimy coś zrobić, żeby wejść. Więc PO musi się
uporządkować wewnętrznie. Mam nadzieję, że nie dojdzie do żadnych rozłamów i będą
potrafili to załatwić w środku – powiedział w programie "Piaskiem po oczach".

Odpowiadając, do której z partii jest mu w tej chwili najbliżej, nie wskazał żadnego z aktywnych
polityków.

- PO rozczarowywała mnie od dawna. Uważam, że w tej chwili PO po utracie władzy, utraciła
jakiekolwiek umocowanie w rzeczywistości – stwierdził.

Zaprzeczył także stwierdzeniu, jakoby Ryszard Petru był jego politycznym mentorem.

Kijowski opowiadał także o swoim spotkaniu z Fransem Timmermansem. Wg lidera KOD-u,
wiceprzewodniczący KE po wizycie w Polsce jest pełen optymizmu jeśli chodzi o rozwiązanie sporu o
TK. 


